
 

Vi synes, det er svært at give høringssvar om noget, som vi i bund og grund ikke har forstand på. 
Derfor tænker vi, at det må være de berørte på LCH samt folk med forstand på børn med det 
behov, som børn på F-sporet har, der må udtale sig i denne sag. 
 
Vi takker for muligheden, men lader den passere denne gang. 
 
Venlig hilsen 
 
Skolebestyrelsen på Sortebakkeskolen 
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Høringssvar vedr alternativer til opretholdelse af LCHs F-spor  

 


